

尊貴的客户：

修訂《有關個人資料(私隱)條例之客戶通告》

多謝閣下選用中國建設銀行(亞洲)的銀行服務！

隨附本行《有關個人資料(私隱)條例之客戶通告》的更新版本(「**個人資料通告更新版**」)。個人資料通告更新版解釋本行如何收集、處理及分享您的個人資料，以作為本行向您提供的服務之一部分。本行須按照《個人資料(私隱)條例》(「**私隱條例**」)處理您的個人資料。本行的《有關個人資料(私隱)條例之客戶通告》將作出以下修訂：

條款	新增/修訂(下面劃線標示新增內容)
條款 (e)(v)	客戶因其他銀行及金融服務供應商向其提供服務而選擇提供本行所持有的其資料的其他銀行及金融服務供應商；
條款 (i)	使用本行應用程式介面(「API」)向客戶的其他銀行及第三方服務供應商轉移個人資料 本行可根據客戶向本行、向客戶提供服務的其他銀行或客戶使用之第三方服務供應商(包括其他金融服務供應商)所發出的指示，使用本行的API向該等其他銀行及第三方服務供應商轉移客戶的資料，以作本行、客戶的其他銀行或第三方服務供應商所通知客戶的用途及/或客戶根據條例所同意的用途。

如有任何查詢，歡迎閣下致電**客戶服務熱線 (852) 277 95533**或**聯絡分行職員**。

中國建設銀行(亞洲)股份有限公司 謹啟
2025年4月

此乃電腦列印文件，故不需簽署。

Dear Valued Customer,

Amendments to our Notice to Customers relating to the Personal Data (Privacy) Ordinance

Thank you for choosing China Construction Bank (Asia) banking services!

We are attaching an update to our "Notice to Customers relating to the Personal Data (Privacy) Ordinance" (the "**Updated PICS**"). The Updated PICS explains how we collect, process and share your personal data as part of our services to you. We are required to handle your personal data in accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance (the "**PDPO**"). The following amendments will be made to the Bank's "Notice to Customers relating to the Personal Data (Privacy) Ordinance":

Clause No.	Amendments (additions are underlined)
Clause (e)(v)	<u>other banks and financial services providers to whom the customer has chosen to provide his information held by the Bank in connection with the provision of services to the customer by those other banks and financial service providers;</u>
Clause (i)	TRANSFER OF PERSONAL DATA TO CUSTOMER'S <u>OTHER BANKS AND</u> THIRD-PARTY SERVICE PROVIDERS USING BANK APPLICATION PROGRAMMING INTERFACES (API) The Bank may, in accordance with the customer's instructions to the Bank, <u>other banks providing services to the customer</u> or third party service providers (<u>including other financial service providers</u>) engaged by the customer, transfer customer's data to <u>such other banks and</u> third party service providers using the Bank's API for the purposes notified to the customer by the Bank, <u>the customer's other banks</u> or third party service providers and/or as consented to by the customer in accordance with the Ordinance.

If you have any queries, please call our **Customer Service Hotline at (852) 277 95533** or **contact our branch staff**.

Yours faithfully,

China Construction Bank (Asia) Corporation Limited

April, 2025

This is a computer printout and no signature is required.